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Sport

V
e své kanceláři Vladislav Ša-
vrda každý den pohlédne
na stále ještě novou ozdo-
bu, na kouzelnou fotku
wimbledonské šampionky

Markéty Vondroušové, která se ši-
balským výrazem ve tváři třímá po-
svátnou trofej.

Generálnímanažer I. ČLTK sídlící-
ho na pražské Štvanici si ke 130. vý-
ročí založení klubu těžkomohl přát
vzácnější dárek. Senzační triumf
Vondroušové doplnila dalšími úspě-
chy Karolína Muchová, která se též
dlouhodobě připravuje v areálu na
vltavském ostrově. Obě ukončí se-
zonu v Top 10, tradiční tenisové
baště dělají báječnou reklamu.
Šavrda je chválí, byl by v sedmém

nebi, kdyby... Kdyby se nedávno
na obzoru neobjevila mračna.

Jaký byl ten váš slavnostní rok?
Nádherný. Titul z Wimbledonu pro
Maky a Kájina účast ve finále Ro-
land Garros a v semifinále
US Open. Obě holky z jednoho klu-
bu se kvalifikovaly na Masters, což
je opravdu rarita. Jenom mě mrzí,
že Kája do Mexika kvůli zranění ne-
mohla odletět. Obrovskou radost
nám dělá i Nikola Bartůňková, fina-
listka wimbledonské juniorky, kte-
rá už sbírá úspěchy i na ženském
okruhu.

Co pro vás úctyhodné jubileum
znamenalo?
Na jeho oslavu jsme se moc těšili.
Mimořádně se vydařila, i když zrov-
na já jsem se jí ze zdravotních důvo-
dů nemohl zúčastnit. Přijeli Honza
Kodeš a jeho sestra Vlasta Vopičko-
vá, Pavel Huťka, Daniel Vacek, Da-
vid Rikl nebo Iveta Benešová.

Jak jste sledovali odvážná tažení
Muchové a Vondroušové na
grandslamech?

Počínaje finálovým utkáním Káji
Muchové v Paříži jsme tu instalova-
li promítací plátno. Atmosféra v klu-
bové restauraci byla velkolepá.
Nad vítězstvím jsme bohužel jásat
nemohli, chyběl kousíček. Ale vý-
sledek byl stejně parádní.

Oměsíc později jste se při přeno-
sumače owimbledonský titul se-
šli znovu?
Přesně tak. V místnosti bylo vedro
až nedýchatelno, několik televiz-

ních štábů. Ale když Markéta pro-
měnila mečbol, vypukla neskuteč-
ná euforie. Bouchalo šampaňské.
Připadali jsme si trošku jako při ví-
tězství hokejistů na olympiádě v Na-
ganu.

BereteMarkétu s Karolínou jako
své holky?
Rozhodně ano! Tráví tu s námi
spoustu času. Máme k nim blízko.
Jsou úplně v pohodě. Žádné naduté
hvězdy. Baví se úplně s každým.
Markéta kolikrát sedává u recepce,
kde pracuje její maminka a kde ji
zrovna nedávno objevili i zahranič-
ní turisté.

Prosím?
Starší manželský pár si přijel pro-
hlédnout náš klub. Obdivoval ve
vestibulu obrovskou stěnu slávy,
na níž jsou fotky šedesáti hráčů, kte-
ří tu od první republiky až do sou-
časnosti nastoupili a kteří získali
grandslamový titul nebo se stali svě-
tovou jedničkou v singlu. No a tihle
cizinci se ptali na naši wimbledon-
skou šampionku.

Co chtěli vědět?
Jestli by ji tu třeba mohli někdy po-
tkat. Zrovna stáli asi pět metrů od
ní. Spatřili ji na křesle, jak si v turec-
kém sedu něco hledala na mobilu.
Byli z ní úplně paf!

Vy jste taky museli žasnout,
když nečekaně postupovala
Wimbledonem, ne?
Čím dál víc! K trávě neprojevovala
vřelý vztah, ačkoliv pro hru na ní
měla všechny předpoklady. Zruč-
nost, chytrost i skvělý pohyb. Chy-
běly jen dobré výsledky, o něž by
se mohla opřít. Naše nadšení rostlo
s každým kolem.
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Šéf ČLTK je hrdý na své zručné
dámy, ale taky ho tíží obavy.
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Náš slavný
rok? Jásot
i šok, líčí
Šavrda


